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Kaupunginvaltuusto on 11.11.2024, § 419 päättänyt 
kaupunkirakennelautakunnan nettoinvestointitasoksi 22 765 000 
euroa. Kohteelle VT8 kaupungin osuudet (liikenneväylien kohde 
99999) varattiin 4,3 miljoonaa euroa. Kaupunkirakennelautakunnan 
investointiosa on valtuustoon nähden nettositova. 
 
Kaupunkirakennelautakunta on 26.03.2025, § 31 päättänyt 
määrärahojen siirrosta Kruunupyyn liittymä ja kadut 180 000 euroa 
ja Antti Chydeniuksen kadun sillan peruskorjaukseen 200 000 euroa. 

 
VT8 kaupungin osuudet hankkeella parannetaan tiejakson 
välityskykyä ja liikenneturvallisuutta. Keskustan kohdalla keskeisiä 
toimenpiteitä ovat nelikaistaistaminen, Kirkkolehdon kiertoliittymän 
lisäkaistat sekä valtatien 13 liittymäjärjestelyt. Keskustan itäpuolen 
jaksolla tehdään liittymien korvaamisia sekä eritaso valtatien 28 
liittymään. Hanke jakautuu kahteen toteutusvaiheeseen ja se 
toteutetaan yhdessä ELY-keskuksen kanssa.  
 
ELY -keskuksen on tarkoitus toteuttaa hankkeen urakkakilpailutus 
syyskuun 2025 aikana ja rakentaminen alkaisi alkuvuonna 2026. 
Suunnittelun tarkennuttua hankkeen kokonaiskustannusarvio on 
arviolta noin 5,5 miljoonaa euroa. Kohteen määrärahasta 
hankkeeseen kuluu vuonna 2025 arviolta 400 000 euroa (ELY:n 
projektipäälliköltä 20.5.2025 saatu arvio). Tämän vuoden kulut 
sisältäisivät lähinnä pohjatutkimuksia ja suunnittelua. 
 
Muutokset ovat kokonaisuudessaan oleellisia, ja vaikuttavat myös 
mahdollisesti kaupungin lainanottoon kuluvana vuonna. Muutos 
laskee kaupungin vuoden 2025 investointimenoja, mutta kasvattaa 
vuoden 2026 investointimenoja vastaavasti. Hankkeen toteutuminen 
tulee huomioida vuoden 2026 talousarvion laadinnassa. 
 

Kaupunginjohtaja Kaupunginhallitus päättää esittää valtuustolle, että valtuusto  
 

1  hyväksyy kohteen VT8 kaupungin osuudet määrärahan 
alituksen 3,52 miljoonaa euroa. 

 
2  lähettää pykälän toimenpiteitä varten 

kaupunkirakennelautakunnalle. 
  

Päätös Kaupunginhallitus hyväksyi päätösesityksen. 


